
PROTOKÓŁ Nr LXIV.2023 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 30 listopada 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 
 

         Otwarcia LXIV sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 15 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, 

co stanowi 100%, Rada może obradować i podejmować uchwały. 

 

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk powitał radnych i zaproszonych gości: 

 

Piotra Lacha – Wójta Gminy            

              - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2    

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo wraz z niezbędnymi materiałami 

otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy  

6. Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do sezonu zimowego   

7. Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2023 roku oraz pozyskane środki na te 

zadania 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Złotowskiemu 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Złotowskiemu   

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2023 rok 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 

– 2029 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia gminnego wieloletniego 

programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/474/14 Rady 

Gminy Złotów z dnia 29 maja 2014 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej z zakresu zadań własnych 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

Gminy Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2024 rok  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej dz. nr 426/1, obręb Międzybłocie, gmina Złotów, 

z przeznaczeniem na budowę i eksploatację Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli dokonania zamiany części 

nieruchomości gruntowych, położonych w obrębie Święta, gmina Złotów,  

dz. nr 867/2, 867/3, stanowiących własność Gminy Złotów i dz. nr 834/4, 855/1, 

stanowiących własność osoby fizycznej   

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Miodowa) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Widokowa) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Święta (ulica Wybudowanie, ulica Bukowa)  
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę Zakładowi 

Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Spółka z o.o. nieruchomości oraz sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do 

eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaka ratownika OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, kandydata na strażaka ratownika OSP  

o którym mowa w art. 9 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych 

strażach pożarnych oraz strażaka ratownika OSP, który brał udział w działaniach,  

o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych 

strażach pożarnych z terenu Gminy Złotów  

23. Interpelacje i zapytania radnych  

24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

25. Wolne wnioski i informacje 

26. Zamknięcie obrad 

Sławomir Czyżyk – zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby wnieść zmiany do proponowanego 

porządku obrad? Proszę o zgłaszanie. Proszę Panie Wójcie.  

 

Piotr Lach – powiedział, Szanowna Rado, najpierw chciałem dodać, że pani Weronika będzie 

sporządzała protokół sesji, stąd jej obecność na sesji, żeby zapoznać się tutaj z przebiegiem 

tego typu prac i ma to ułatwić sporządzenie protokołu. Natomiast ja chciałem Szanowną Radę 

prosić o wprowadzenie dwóch projektów uchwał. Pierwszy projekt jest to projekt uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą do 

ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2024. Z uwagi na to, że na Komisjach podjęliśmy, 

podjęliście Państwo decyzję o tym, żeby takie umorzenia, obniżenia wprowadzić, to 

proponujemy odpowiedni projekt uchwały. Drugi projekt uchwały, jest to projekt uchwały  

w sprawie apelu dotyczącego zmiany uchwały sejmiku województwa wielkopolskiego nr 

39/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 roku, w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa 

Wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw. Również po szerokiej dyskusji, przeważyła argumentacja, że w tej 

chwili wprowadzanie rygorystycznych rozwiązań w zakresie korzystania z piecy i spalania 
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paliw jest działaniem na niekorzyść naszych mieszkańców. Stąd taki projekt uchwały. Dziękuję 

bardzo. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy ktoś jeszcze z Państwa 

chciałby wnieść jakieś zmiany? Czy są jakieś uwagi do przedstawionych przez Pana Wójta 

zmian? Brak. W związku z tym poddaję pod głosowanie przedstawione zmiany przez Pana 

Wójta. Proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku? Awaria techniczna. [Ewa Mreła]: Zielony powinien być. W związku 

z tym indywidualnie zapytam tutaj koleżankę, czy jest za? Przeciw? jest tak? Jestem za - [Ewa 

Mreła]. Zamykam głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Zmiany do porządku obrad zostały przyjęte jednogłośnie. 
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W związku z tym proszę odnotować je w pkt 8, projekt uchwały –  w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta za 11 kwartałów, będących podstawą do ustalenia podatku rolnego na 

rok podatkowy 2024 i w pkt 9 rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie apelu dotyczącego 

zmiany uchwały sejmiku województwa wielkopolskiego. Tak. Nie było więcej zmian.  

W takim razie, Drodzy Państwo, poddaję porządek obrad pod głosowanie. Oczywiście,  

z uwzględnieniem wcześniej głosowanych zmian. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Dziękuję, zamykam głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad po wniesionych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
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2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy  

6. Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do sezonu zimowego   

7. Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2023 roku oraz pozyskane środki na te 

zadania 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 

11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2024 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Apelu dotyczącego zmiany Uchwały 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia  

2017 r. w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa wielkopolskiego 

ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje 

spalanie paliw 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Złotowskiemu 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Złotowskiemu   

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2023 rok 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 

– 2029 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia gminnego wieloletniego 

programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028  
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/474/14 Rady 

Gminy Złotów z dnia 29 maja 2014 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej z zakresu zadań własnych 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

Gminy Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2024 rok  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej dz. nr 426/1, obręb Międzybłocie, gmina Złotów, 

z przeznaczeniem na budowę i eksploatację Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli dokonania zamiany części 

nieruchomości gruntowych, położonych w obrębie Święta, gmina Złotów,  

dz. nr 867/2, 867/3, stanowiących własność Gminy Złotów i dz. nr 834/4, 855/1, 

stanowiących własność osoby fizycznej   

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Miodowa) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Widokowa) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Święta (ulica Wybudowanie, ulica Bukowa)  

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę Zakładowi 

Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Spółka z o.o. nieruchomości oraz sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do 

eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów  

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaka ratownika OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, kandydata na strażaka ratownika OSP  

o którym mowa w art. 9 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych 

strażach pożarnych oraz strażaka ratownika OSP, który brał udział w działaniach,  
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o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych 

strażach pożarnych z terenu Gminy Złotów  

25. Interpelacje i zapytania radnych  

26. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

27. Wolne wnioski i informacje 

28. Zamknięcie obrad 

 

Zamykam. Drodzy Państwo pkt 2. Przechodzimy do pkt 3 przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poinformował, że protokół poprzedniej sesji 

został sporządzony zgodnie z przebiegiem obrad. Był wyłożony do wglądu na stanowisku do 

spraw obsługi Rady i zwrócił się z pytaniem do radnych, czy zachodzi konieczność 

odczytywania protokołu? Skoro nie, poddaję protokół pod głosowanie. Kto jest za, przeciw 

lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   
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14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Radni uwag nie wnieśli – protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Zamykam pkt 3. Przechodzimy do pkt 4 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie 

między sesjami. 

 

 

Ad. 4  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, sprawozdanie Państwo otrzymaliście 

drogą mailową, jak również tu widzę, niektórzy mają w formie papierowej. W związku z tym 

proszę bardzo, jeżeli są jakieś niejasności w formie pytań co do sprawozdania, proszę do Pana 

Wójta, czy są jakieś pytania? Nie ma, w związku z tym zamykam pkt 4.  

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przechodzimy do punktu 5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy Złotów. 

 

Ad. 5 

 

Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji 

otrzymali radni w materiałach na sesję wraz z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacje macie Państwo przed sobą, jesteśmy w jej 

posiadaniu. Proszę, bardzo otwieram dyskusję. Czy są pytania? Skoro nie ma pytań. Dziękuję, 

zamykam punkt. Informacyjnie tylko dla tych, którzy nas oglądają. Chciałem tutaj przekazać 

informację, że w poniedziałek odbyło się Wspólne Robocze Posiedzenie Stałych Komisji Rady. 

Wszystkie materiały zawarte w programie dzisiejszej sesji były szeroko dyskutowane  

i analizowane. Zamykam pkt 5, przechodzimy do pkt 6 informacje o stanie dróg gminnych oraz 

przygotowanie do sezonu zimowego. 
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Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Złotów za rok szkolny 2022/2023. Proszę bardzo otwieram dyskusję. 

Omówiona na Komisjach, wcześniej powiedziałem, ale może jakieś niejasności się urodziły  

w trakcie, skoro nie ma Drodzy Państwo, zamykam pkt 6. Przechodzimy do pkt 7. Informacja 

w Państwa posiadaniu, otwieram dyskusję, proszę bardzo. Są pytania? Nie ma pytań. Zamykam 

pkt 6 porządku obrad.  

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przechodzimy do pkt 7. Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2023 roku oraz pozyskane 

środki na te zadania. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, otwieram dyskusję, macie Państwo. 

Analizę przed sobą. Są pytania? Nie ma pytań, dziękuję, zamykam pkt 7.  

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przechodzimy do pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 

podatkowy 2024. 

 

Ad. 8  

 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej 

podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2024. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad sesji. 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na rok podatkowy 2024 i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 15 

radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.619.2023 

Uchwała Nr LXIV.619.2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2024 stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9  

 

Projekt uchwały w sprawie Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego w nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia na 

obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji 

instalacji, w których następuje spalanie paliw. Projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad sesji. 
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Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie Apelu 

dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w nr XXXIX/941/17 

z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa 

wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.620.2023 

Uchwała Nr LXIV.620.2023 w sprawie Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego w nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie 

wprowadzenia na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów  
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w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu radni 

otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.621.2023 

Uchwała Nr LXIV.621.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Złotowskiemu stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Złotowskiemu radni 

otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Złotowskiemu i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 
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- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.622.2023 

Uchwała Nr LXIV.622.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Złotowskiemu stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok radni 

otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki.  

Najpierw musimy się zająć autopoprawkami. Otwieram dyskusję, czy są jakieś pytania?  

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, 

kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   
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12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok  

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok z uwzględnieniem wcześniej 

przyjętych autopoprawek i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   
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- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.623.2023 

Uchwała Nr LXIV.623.2023 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 

2023 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 13 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 radni otrzymali  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki, 

poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje 

odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 

2023 – 2029. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   



18 

 

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 z uwzględnieniem wcześniej głosowanych autopoprawek  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 
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- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.624.2023 

Uchwała Nr LXIV.624.2023 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 14 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia gminnego wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 radni otrzymali w materiałach na sesję 

łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji. 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia gminnego wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu”  

na lata 2024 – 2028 i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.625.2023 

Uchwała Nr LXIV.625.2023 w sprawie ustanowienia gminnego wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 

 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie  

z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji. 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 

2028 i poddał pod głosowanie,  

w którym wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   



21 

 

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.626.2023 

Uchwała Nr LXIV.626.2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028  stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 16 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/474/14 Rady Gminy Złotów z dnia  

29 maja 2014 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej z zakresu zadań własnych radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie  

z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLV/474/14 Rady Gminy Złotów z dnia 29 maja 2014 r. w sprawie określenia 
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zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej z zakresu zadań własnych  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.627.2023 

Uchwała Nr LXIV.627.2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/474/14 Rady Gminy 

Złotów z dnia 29 maja 2014 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej z zakresu zadań własnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Złotów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok radni 
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otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego programu współpracy Gminy Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.628.2023 
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Uchwała Nr LXIV.628.2023 w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 

Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2024 rok stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 18 

 

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej dz. nr 426/1, obręb Międzybłocie, gmina Złotów, z przeznaczeniem na budowę  

i eksploatację Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych radni otrzymali  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej dz. nr 426/1, obręb 

Międzybłocie, gmina Złotów, z przeznaczeniem na budowę i eksploatację Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   
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14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.629.2023 

Uchwała Nr LXIV.629.2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej dz. nr 426/1, obręb Międzybłocie, gmina Złotów, z przeznaczeniem 

na budowę i eksploatację Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 19 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli dokonania zamiany części nieruchomości 

gruntowych, położonych w obrębie Święta, gmina Złotów, dz. nr 867/2, 867/3, stanowiących 

własność Gminy Złotów i dz. nr 834/4, 855/1, stanowiących własność osoby fizycznej  radni 

otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie  wyrażenia 

woli dokonania zamiany części nieruchomości gruntowych, położonych w obrębie Święta, 

gmina Złotów, dz. nr 867/2, 867/3, stanowiących własność Gminy Złotów i dz. nr 834/4, 

855/1, stanowiących własność osoby fizycznej   i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   
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6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.630.2023 

Uchwała Nr LXIV.630.2023 w sprawie wyrażenia woli dokonania zamiany części 

nieruchomości gruntowych, położonych w obrębie Święta, gmina Złotów,  

dz. nr 867/2, 867/3, stanowiących własność Gminy Złotów i dz. nr 834/4, 855/1, 

stanowiących własność osoby fizycznej stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 20 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Miodowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.631.2023 

Uchwała Nr LXIV.631.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 21 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Widokowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.632.2023 

Uchwała Nr LXIV.632.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 22 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Święta (ulica 

Wybudowanie, ulica Bukowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem 

o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, otwieram dyskusję. Proszę radny 

Bartłomiej Batko. 
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Bartłomiej Batko – powiedział, ja w sumie nie jeśli chodzi o te dokładnie dwie ulice, tylko tak 

ogólnie nadajemy nazwy tych ulic i tak jak poprzednio już miałem to mówić i zapomniałem. 

Tutaj, w sumie tu Pana Wójta, taka informacja. W wyniku tych zmian nazw ulic, no są 

przydzielane też nowe numery. W związku z tym mieszkańcy są zobowiązani, jak my wszyscy, 

do umieszczenia tych numerów na swoich nieruchomościach. I bardzo dużo jest takich miejsc, 

gdzie jest zmieniona ta nazwa tej ulicy i zmienione numery porządkowe. I jakby się zapomina 

o tym i teraz nie wiem, czy mamy możliwość jako Gmina być może, wysyłając to pismo  

z informacją o nadaniu numer nowej nieruchomości, może taką małą karteczką A5? Że jest 

obowiązek naniesienia tego numeru też na nieruchomość? Bo to rodzi nam tam później skutki. 

Nie tylko takie informacyjne, ale przede wszystkim ratunkowe. Jest też ta informacja? To 

dobrze, bo nie wiem, może gdzieś to mi umknęło, ale w każdym bądź razie dużo nowych 

nieruchomości czy dużo nieruchomości, które mają zmienione nazwy ulic, jakby cały czas 

przez długi czas pozostają bez numerów i tylko chciałem na to zasygnalizować ten problem 

przy okazji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę Panie Wójcie. 

Piotr Lach – powiedział, biorąc pod uwagę, że pewnie jakaś część naszych mieszkańców, być 

może nas ogląda, być może też oglądają nas przedstawiciele mediów, to mówiłem o tym 

problemie na Komisjach. Stosując nasze nowe adresy ulic w niektórych miejscowościach, 

mieszkańcy niestety nie przywołują, nazwy miejscowości, w której mieszkają i mówimy 

bardzo często o przypadkach, w których adres jest podawany w ten sposób, że jest podawana 

ulica x numer domu, 77 – 400 Złotów. Z uwagi na powtarzające się nazwy ulic dochodzi, 

często do pomyłek, zarówno w obrębie naszych miejscowości, jak i też z dublowania nazw ulic 

obowiązujących, istniejących w mieście Złotowie. W związku z tym też przywołuje apel, po 

pierwsze o tym, żeby oznakować te nasze domy, zgodnie z nową numeracją, co jest naszym 

obowiązkiem, a jednocześnie pamiętać o przywoływaniu nazwy miejscowości w celu 

ułatwienia, odnalezienia właściwego adresu. Dziękuję bardzo. 

 Więcej dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulic położonych  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 
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1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.633.2023 

Uchwała Nr LXIV.633.2023 w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 23 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji 

Gminy Złotów Spółka z o.o. nieruchomości oraz sieci wodociągowych i kanalizacyjnych 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do eksploatacji stanowiących własność Gminy 

Złotów  radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 
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Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania w dzierżawę Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Spółka z o.o. 

nieruchomości oraz sieci wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą oddanych do eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów i poddał pod 

głosowanie, w którym wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.634.2023 

Uchwała Nr LXIV.634.2023 w sprawie przekazania w dzierżawę Zakładowi Wodociągów  

i Kanalizacji Gminy Złotów Spółka z o.o. nieruchomości oraz sieci wodociągowych  

i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do eksploatacji stanowiących 

własność Gminy Złotów stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 



32 

 

Ad. 24 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu, kandydata na strażaka ratownika OSP o którym mowa w art. 9 ust. 2 pkt 1 ustawy 

z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych oraz strażaka ratownika OSP, 

który brał udział w działaniach, o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 

r. o ochotniczych strażach pożarnych z terenu Gminy Złotów radni otrzymali w materiałach 

na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na 

Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP, który uczestniczył  

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, kandydata na strażaka 

ratownika OSP o którym mowa w art. 9 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r.  

o ochotniczych strażach pożarnych oraz strażaka ratownika OSP, który brał udział  

w działaniach, o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych 

strażach pożarnych z terenu Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 

15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  wyłączenie, art. 

25a u.s.g.   
wyłączenie, art. 25a u.s.g.   

wyłączenie, art. 25a 

u.s.g.   

11. Ewa Mreła  X   
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12. Jan Bulawa  
wyłączenie, art. 

25a u.s.g.   
wyłączenie, art. 25a u.s.g.   

wyłączenie, art. 25a 

u.s.g.   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIV.635.2023 

Uchwała Nr LXIV.635.2023 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ratownika OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu, kandydata na strażaka ratownika OSP o którym mowa w art. 9 ust. 2 

pkt 1 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych oraz strażaka 

ratownika OSP, który brał udział w działaniach, o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy z dnia 

17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych z terenu Gminy Złotów  stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 25 

Interpelacje i zapytania radnych 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział Interpelacje i zapytania, czy ktoś z Państwa chciałby złożyć 

interpelacje i zapytania, interpelacje na piśmie lub zapytania jakieś? Nie widzę, zamykam 

punkt, przechodzimy do punktu dwudziestego szóstego.  

 

Ad. 26  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, informuje, że na poprzedniej sesji też nie było żadnych 

interpelacji ani zapytania. W związku z tym zamykam pkt 26. Przechodzimy do pkt 27. 

 

Ad. 27 

Wolne wnioski i informacje 
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Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo, otwieram dyskusję. Kto z Państwa pierwszy 

chciałby zabrać tutaj głos? Pan Wójt, proszę bardzo oddaję głos, Panu Wójtowi. 

 

Piotr Lach – powiedział, Szanowni Państwo, na Komisjach byłem świadkiem częściowej 

dyskusji, dotyczącej drzew przydrożnych, z którymi się tutaj borykamy na co dzień. Jest  

z nami też tutaj pan Grzegorz Górski, który na co dzień zajmuje się analizą takich wniosków,  

i poprosiłem go o pewne, pewne zestawienia wniosków, które do nas spływają, między innymi 

mam tutaj zestawienie wniosków z Powiatowego Zarządu Dróg. W pierwszym okresie 

ubiegłego roku złożono 30 wniosków o usunięcie drzew. Większość z nich, czyli 29 wymagała 

zgody czy uzgodnienia przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska. 11 z nich nie 

uzgodniono, 18 było pozytywne. To był pierwszy okres w tym roku, w tej części jakby okresu, 

w którym dopuszczana jest wycinka. Nadal spływają wnioski. Nie wiem, czy Pan wie teraz, ile 

tych wniosków wpłynęło? W końcu nie sprawdził Pan, ile wpłynęło, ale na bieżąco wpływają, 

wpływają wnioski. Jeżeli chodzi o rok 2022, to Powiatowy Zarząd Dróg złożył do nas 40 

wniosków o wycinkę drzew. RDOŚ nie uzgodnił 25 lokalizacji. Mamy decyzji, nie uzgodnione 

z RDOS-iem uniemożliwia wydanie nam pozytywnej decyzji. Poza tym ostatnio mieliśmy 

również korespondencję dosłownie wczoraj chyba, czy przedwczoraj, dotyczące kompensacji 

wycinki poprzez nowe nasadzenia, z tego co tutaj pan Grzegorz przedstawiał, to ustawa nie 

precyzuje, jak to powinno wyglądać. Natomiast RDOŚ narzuca swoje wymagania dotyczące 

zarówno ilości drzew, jak i ich wielkości, nawet obwodu pnia itd. itd. Także są tutaj duże 

problemy w zakresie realizacji tych wycinek nawet często związane z inwestycjami. Łatwiejszy 

proces jest usuwania topól. Dlatego też wydaje się, że dużo rzeczy się dzieje w niektórych 

miejscach. Natomiast topole jakby nie podlegają obce jako obce gatunki topól, no bo te 

rodzime nasze to osiki itd. to co innego. Natomiast obce gatunki topól, które w latach 

powiedzmy 70, były sadzone przy drogach, to one nie podlegają takim rygorom, stąd często 

widzimy wycinkę, ale właśnie to dotyczy tych drzew. Jeżeli, oczywiście Państwo, oczekujecie 

jakichś bardziej konkretnych informacji, to tutaj można się zwrócić do pana Grzegorza. 

Możemy pokazać, jak wyglądają odpowiedzi, jak wyglądają uzasadnienia. Bardzo często 

odbywa się to na podstawie zdjęć. Inspektorzy tego nie analizują. Stwierdzają, że zdjęcie 

wskazuje, że nie jest zachwiana statyka, nie jest zachwiany stan fitosanitarny i w związku  

z tym drzewo powinno pozostać. Natomiast w kwestii zastosowań poprawy bezpieczeństwa, 

należy zastosować inne metody, a nie wycinkę drzew. Tak bardzo często jest uzasadnione lub 

również są oczywiście inne uzasadnienia. Dziękuję bardzo. 

 



35 

 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Więcej dyskusji nie było 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo, tylko informacyjnie – grudniowa sesja, 

przewidywalny termin 28. Tak informacyjnie wiem, że to okres międzyświąteczny, to sesja 

budżetowa, ale myślę, że frekwencja dopisze. 

 

Ad. 28 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął LXIV sesję Rady Gminy Złotów. 

 

Obrady zakończono o godz. 931 

 

  

          Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                              

       Magdalena Borsich                                                                         Sławomir Czyżyk 

 


